
Protokół Nr 38/2014  
z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Le śnictwa  

Rady Miasta Ustro ń  
odbytego w dniu 24 stycznia  2014 r.  

w sali sesyjnej Urz ędu Miasta Ustro ń, Rynek 1 
              
 
 W posiedzeniu, któremu przewodniczył Przemysław Korcz-Przewodniczący Komisji 
Ochrony Środowiska, Zdrowia, Rolnictwa i Leśnictwa udział wzięli członkowie Komisji wg 
listy obecności stanowiącej załącznik nr 1  do niniejszego protokołu, oraz zaproszeni 
goście (lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). Przewodniczący 
Komisji Przemysław Korcz o godzinie 16.10 otworzył posiedzenie Komisji i po powitaniu 
członków Komisji i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 6 radnych, co wobec składu Komisji wynoszącego 6 radnych stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

         
  Następnie Przewodniczący przedstawił projekt porządku posiedzenia. Na wniosek 

Przewodniczącego Przemysława Korcza, Komisja jednomyślnie przyjęła następujący 
porządek posiedzenia:  

 
 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku posiedzenia. 
2. Przedstawienie informacji na temat Kolei Linowej „Czantoria” 
3.  Bieżące uchwały i opinie.  
4. Oświadczenia i komunikaty. 

 
 

 
 
Ad.1 
 
 Przewodniczący Komisji przedstawił porządek posiedzenia i sprawy, które będą 
omawiane. 
 
  
Ad.2 
 
            Przewodniczący Komisji poprosił Prezesa Kolei Linowej „Czantoria” pana 
Czesława Matuszyńskiego o przedstawienie informacji na temat spółki. Prezes szeroko 
omówił sytuację spółki kierunki i plany rozwoju. Szczegółowo omówił problemy dotyczące 
istniejącego naśnieżania oraz problemy dotyczące naśnieżania (jego budowy) na trasie nr 
2. Omówił plany dotyczące rozwoju gastronomii przy górnej stacji kolei. Pan Matuszyński 
przedstawił również projekty unijne z których kolej  skorzysta w tym roku ich wartość  to  1 
mln zł. Członkowie komisji zadawali pytania na które otrzymywali obszerne i szczegółowe 
odpowiedzi. Prezes Czesław Matuszyński i pan Leon Mijal omówili zmiany jakie są 
potrzebne i muszą być uwzględnione w studium uwarunkowań aby zapewnić planowany 
rozwój kolei linowej w następnych latach. Wszyscy radni zgodnie opowiedzieli się za tymi 
propozycjami. 
 
 



Ad.3 
 
                Komisja szeroko omówiła projekty poszczególnych uchwał. Radni wyrażali 
swoje opinie na ich temat. 

• Komisja Ochrony Środowiska , Zdrowia , Rolnictwa i Le śnictwa Rady Miasta 
Ustro ń pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie usta nowienia pomnika 
przyrody – drzewa z gatunku Buk pospolity rosn ącego na terenie Miasta 
Ustro ń co stanowi opini ę 83/2014 i załącznik nr 3 do protokołu.  

• Komisja Ochrony Środowiska , Zdrowia , Rolnictwa i Le śnictwa Rady Miasta 
Ustro ń pozytywnie opiniuje pismo L.dz.0012.5.3.2014 dotyc zące realizacji 
zadania opieka nad wolno żyjącymi kotami co stanowi opini ę nr 84/2014 i 
załącznik nr 4 do protokołu.  

  
 

Ad.5 
 
              Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przemysław Korcz o godzinie 18.00 
zamknął  posiedzenie. 
 
 
 
 
Protokołował:        Przewodniczył: 
  
  Artur Kluz         Przewodniczący Komisji 
                                                                                                       Przemysław Korcz 


